

Six lucky Johoreans win RM23.1 million Sports Toto Jackpot

KUCHING: The Year of the Rabbit proved to be a lucky year for the Johoreans who won a total of RM23.1 million from Sports Toto jackpots.

The first winner, on Feb 8, took home RM11.48 million Supreme Toto 6/58 Jackpot by betting on the birth dates and age of his family members.

"This set of winning numbers - 4, 6, 8, 11, 17 and 22 is very special to me because it represents my beloved family and I would naturally bet on these numbers whenever I want to play the Lotto game," he said in a statement yesterday.

The 49-year-old sales executive said that he would normally spend around RM20 on System Play tickets when he wanted to buy numbers as the play method would give him more chances to win.

The winner's System 7 ticket won him a whopping RM11,477,541.95 and a System Play bonus of RM41,328 which he planned to save for the rainy days and also to settle his debts.

Meanwhile, on Feb 12, a

group of five colleagues from Johor won the RM11.66 million Toto 4D Jackpot 1 in their own special way.

The winners who work as factory operators always had pool betting with each spending RM20 on i-System tickets per draw.

"What we do differently from others is that we will duplicate the i-System ticket three times so that if we win, we can win more."

"That's how we partially won the Toto 4D Jackpot 1 with the 3 i-System tickets and ended up winning over RM11 million," said one of the winners in the same statement.

A Lucky Pick i-System 10 ticket with the winning pair of 4D numbers - "4336 and 2171" won them RM3,887,607.70 and a bonus of RM597.60 but since they duplicated the same pair of 4D numbers for another 2 tickets, they actually won a whopping RM11,662,823.10 and a total bonus of RM1,792.80.

The winners said they would donate part of the winnings to charitable organisations and spend it wisely.

(吉隆坡16日讯) 尽管农历新年已结束，多位来自柔佛州的幸运儿仍在这喜气洋洋的兔年里财运亨通，合共赢得总值逾2310万令吉多多博彩积宝奖金！

多多博彩披露，1位来自柔州的49岁销售执行员，凭借家人出生日期和年龄，在2月8日击中好运多多六合彩(6/58)积宝奖项，开心抱走总值近1148万令吉巨额奖金。

多多博彩发文告引述该幸运儿说，中奖号码组合——4、6、8、11、17及22对他来说极具特殊意义，因为

柔州出了6幸運兒！ 抱走2310萬多多獎金

它代表著其心爱的家人。

由于该幸运儿是以系统7玩法投注，因此除了总值1147万7541令吉95仙的积宝奖金，也额外赢得其他奖项，即总值4万1328令吉的奖金。

他打算用这笔奖金还清债务，并保留剩余奖金以备不时之需。

文告说，一群同样来自柔州的5位工厂操作员以独门方

式，在2月12日击中多多万字积宝首奖，开心抱走总值逾1166万令吉奖金。

5廠工獨門投注法

其中1名赢家说，他们每次都会买3张印有同样万字号码组合的i-系统彩票。

由于他们是以电脑幸运选字兼i-系统10玩法投注中奖

万字号码组合——“4336及2171”，因此除了总值388万7607令吉70仙的积宝首奖奖金，他们也额外赢得其他奖项，即总值597令吉60仙的奖金。

与此同时，由于他们也购买了另外2张印有相同中奖万字号码组合的中奖彩票，因此他们实际上一共赢得总值1166万2823令吉10仙的积宝首奖奖金，以及总值1792令吉80仙的额外奖金。

他们指将捐赠部分奖金给慈善机构，并务实的花费剩余奖金。

奖项	开彩日期	开彩期	中奖号码	奖金	奖金花落地
好运多多六合彩(6/58)积宝	2023年2月8日	(5594/23)	4、6、8、11、17及22	1147万7541令吉95仙	柔佛
多多万字积宝首奖(3张i-系统彩票)	2023年2月12日	(5596/23)	4336及2171	1166万2823令吉10仙	柔佛